
Referat fra ordinær generalforsamling i Grundejerforeningen Asmild 
Hegn, - Vænge og – Dal den 11. marts 2009 i Spangsdal Børnehave. 
 
Referat: 
 
1. Valg af dirigent. 
Jan Stigaard, Asmild Vænge 97 blev valgt som aftenens dirigent. 
Jan Stigaard indledte med, at konstatere, at den ordinære generalforsamling var lovligt indvarslet og 
dermed beslutningsdygtig. 
 
2. Valg af referent. 
Michael Hove Andersen Asmild Vænge 83 blev valgt som referent.  
 
3. Bestyrelsens beretning. 
Bestyrelsens beretning blev godkendt og kan ses på hjemmesiden www.gfasmild.dk .  
 
4. Godkendelse af regnskab 2008. 
Regnskab for 2008 blev godkendt og kan ses på hjemmesiden. www.gfasmild.dk 
 
5. Orientering om budget for 2009 

a. Budgettet for 2009 blev gennemgået og godkendt. Kan ses på hjemmesiden 
www.gfasmild.dk 

b. Det årlige bidrag til grundejerforeningen blev vedtaget og er således stadig på 1200 kr. 
c. Bestyrelsens forslag om at hensætte overskuddet for 2008 i de 2 fonde blev godkendt 

(vejfond og rekreative område). 
 
6. Nedsættelse af udvalg for det rekreative område. 
Da det forventes at boligselskabet Viborg bliver færdig med at bygge til sommer er der nedsat et 
udvalg for at komme med ideer og forslag til udformningen af det rekreative område. Udvalget 
består foreløbigt af. 
Lone Bjerre Damgaard Asmild Vænge 67 
Morten Balsby Gravesen Asmild Vænge 50 
Claus Pedersen Asmild Vænge 34 
Michael Hove Andersen Asmild Vænge 83 
 
Hvis der er flere interesserede kan de henvende sig til Michael Asmild Vænge 83 
 
7. Valg af to bestyrelsesmedlemmer jf. pkt. 18 i vedtægterne. 

a. Bendix Riis blev genvalgt. 
b. Erik Frandsen blev genvalgt. 

 
8. Valg af to suppleanter jf. pkt. 18 i vedtægterne. 
Første suppleant er Ole Gram, Asmild Vænge 20 
Anden suppleant er Lisbeth Kjeldgaard, Asmild Hegn 72. 
 
9. Valg af 1 revisor og 1 revisorsuppleant jf. pkt. 19 i vedtægterne. 
Revisor er Thomas Vestergaard, Asmild Vænge 95. 
Revisorsuppleant er Svend Hein, Asmild Vænge 22. 
 
 
 
 



10. Indkomne forslag. 
Der var ingen indkomne forslag. 
 
11. Evt. 
Der blev forespurgt om der evt. kunne laves en bedre sti fra det rekreative område til søen neden for 
skoven. 
Det blev oplyst, at man kan henvende sig til YOUSEE som forening og der ved få rabat. 
Det skal den nye bestyrelse se på. 
 
Der blev igen henstillet til at hastigheden på stamvejene skal sænkes. 
Hjælp nu hinanden med det.  
 
 
 Som ordstyrer:: Som referent: 
 
 
 
 
 
 
 Jan Stigaard                Michael Hove Andersen  

 
Den:    -      -2009                 den:     -      - 2009 


